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Kort samengevat is onze zore als volgt:

- Meerdere van deze ondernemingen bieden werkgelegenheid, ook personeel zal werkloos raken;

- Duizenden klanten raken hun betrouwbare dienstverlening kwijt en missen alternatieven;

Deze BRAND-brief sturen wij u toe namens al onze regionale collega's en onszelf.
Er zijn minimaal 26 hondenuitlaatservices ( afgekort HUS) actief met klanten uit de regio Gooi- en Vechtstreek.

- Terwijl het grootste aandeel van GNR's probleem van buiten de gemeente komt (HUSsen uit Amsterdam, 
Utrecht etc.) raken we hiermee juist de regionale ondernemers;

- Mensen die hun gewenste aantal dagen kunnen werken door de service worden genoodzaakt minder te 
werken, ook in vitale beroepen;

- Een maatschappelijk noodzakelijke dienstverlening (vergelijkbaar met kinderdagopvang) verdwijnt nagenoeg 
geheel van de markt;

De meest schrijnende kant van dit verhaal is dat het GNR als respons geeft dat er voldoende tijd is voor ons 
om alternatieven te vinden. De ervaring leert echter dat deze er niet zijn. Alle gebieden zijn onbereikbaar 
geworden met deze beslissing en er zijn niet of nauwelijks particuliere gebieden beschikbaar. Een alternatief is 
er dus niet.

- Ouderen of chronisch zieke klanten kunnen hun hond niet meer de broodnodige beweging geven waarbij het 
risico ontstaat dat de honden te lang thuiszitten, te weinig beweging hebben of in het ergste geval 
asielopname en zelfs mogelijkerwijs ook vereenzaming van deze groep;

Graag willen wij ook nog de bewering van GNR weerleggen als ware het de honden van de uitlaat services die 
reeën opjagen of aanvallen. We vinden dat suggestieve berichtgeving. Er zijn geen beelden van de "daders" en

Hoewel wij inzien dat het GNR als privaatrechtelijke eigenaar het recht heeft om beleid op te stellen voor haar 
eigen gebieden, trof het ons dat deze beslissing zo éénzijdig en onherroepelijk werd genomen. Vooral omdat 
wij geloven dat er ongetwijfeld diverse alternatieven zijn die gehoor geven aan de problemen zoals beschreven 
door het GNR, maar ook ruimte blijven bieden aan de hondenuitlaatservices.

Geachte leden van de Colleges van B & W en alle gemeenteraadsleden van alle gemeenten binnen de Gooi- en 
Vechtstreek,

- Tientallen gezonde ondernemingen in het Gooi en dus ook in uw gemeente vallen om en zullen financiële 
hulp moeten vragen;

Mogelijk is het u niet ontgaan dat er nogal wat onrust heerst naar aanleiding van een bekendmaking vanuit het 
Gooisch Natuurreservaat (GNR).
Op 1 oktober jl. bracht het GNR een bericht naar buiten dat per 15 juli 2021 een maximum van 3 honden per 
persoon welkom is in alle gebieden van het GNR. Er zijn geen verdere uitzonderingen of maatregelen geboden 
die een alternatief kunnen bieden.

We zien dus een groot economisch risico en tevens een zeer negatieve maatschappelijke, sociale en natuur 
impact - om nog maar te zwijgen van het dierenleed - als er geen passende oplossing te vinden is voor deze 
situatie.

- Wanneer onze duizenden klanten alsnog in staat zouden zijn om hun eigen honden uit te laten elke dag, zal 
dat alsnog zorgen voor een grotere druk op de natuurgebieden. Want wat is beter voor de natuur: 1 bedrijf dat 
professioneel 10 a 12 honden uitlaat of 10 a 12 auto's en mensen apart met hond. Dat opgeteld bij de extra 
recreanten die sinds Corona aangemoedigd worden door de overheid om vooral buiten in beweging te blijven, 
zorgt voor een natuurprobleem.



In afwachting van uw reactie verblijven wij.

&

Tel.: Tel.:

Mede namens onderstaande 24 hondenuitlaatservices uit de Gooi- en Vechtstreek

Opgemaakt en verzonden te Huizen & Blaricum d.d. 20 oktober 2020.

Huisdierenservice Brownie, Astrid & Rinco Bos 
Uitgelaten, Yvonne Koebrugge
Hondenservice De Roos, Lisette Roosendaal
Dog Tales, Annerike Muis
Jog That Dog, Liselore de Rooij
Hap Honden Uitlaatdienst, Marleen Palmer
Happy Dog Walks, Femke Kaspers
Sannes Honden UitlaatService, Sanne Germann 
Dogs 4 Walks, Denise van de Kerkhof
UitlaatService Joppes, Esmeralda Terweij
De Hilversumse Hondenuitlaatservice, Henriet de Jong 
AndoHs HUS, Judith de Jager

Wij denken dat GNR niet goed genoeg heeft nagedacht over de gevolgen van hun beslissing (zie 
bovengenoemde punten) en dat deze beslissing maar erg smal gedragen wordt door de maatschappij. Onlangs 
hebben wij het GNR een petitie overhandigt met bijna 1400 handtekeningen en menigeen van onze klanten 
heeft haar lidmaatschap opgezegd bij het GNR.
Edoch het GNR blijft bij haar besluit, werd er gezegd.

We willen graag in gesprek gaan met GNR in de hoop een oplossing te vinden die meerdere 
belangen behartigt. We willen bespreken welke alternatieven er mogelijk zijn, daar hebben wij al ideeën over. 
Maar onze hoop is ook op u gevestigd wanneer wij u vragen om uw hulp en expertise bij deze crisissituatie. 
Het feit is dat er vraag is naar onze diensten en wij bloeiende en levensvatbare bedrijven zijn en dat is veel 
waard, zeker in Corona-tijd.
Wij leveren een bijdrage aan de economie. Als belastingbetalers willen wij graag gehoord worden. Ook wij als 
burgers en ondernemers betalen mee - via de bijdragen van de Gooische Gemeenten - aan de negatieve 
exploitatie van het GNR.

onze ervaring is dat het honden van sommige particulieren zijn die het jachtgedrag van hun hond niet kunnen 
lezen en ombuigen. Wij als professionals met een opleiding m.b.t. onder anderen het gedrag van honden en 
rasgebonden issues kunnen dat wel. Wij kunnen daar talrijke voorbeelden van geven.

Het feit is dat er vraag is naar onze diensten en wij bloeiende en levensvatbare bedrijven zijn en dat is veel 
waard, zeker in Corona-tijd.
Wij leveren een bijdrage aan de economie en ook aan de natuur door honden uit te laten in groepsverband 
i.p.v. met honderden individuen.
Als belastingbetalers en liefhebbers van fauna en flora willen wij graag gehoord worden. Ook wij als burgers en 
ondernemers betalen mee - via de bijdragen van de Gooische Gemeenten - aan de negatieve exploitatie van 
het GNR.

Walk the Dog, Nadine Heerschop 
Snuiten naar Buiten, Marleen van Roomen 
Dog meets Dog, Lisette van Doorn 
Vip Dogs and Cats, Jessica Pijpers 
Sonny's Roedel, Sonny van Galen 
Run4Dogs, Cally de Baan
Stabij Hondenuitlaatservice, Cynthia Beeren 
Hondsdolle Uitlaatservice, Diana Stoffer 
Dogtracks, Siska Oele
Kwispelstaart, Anne-Marie van Raaij 
A Dogwalk, Sandra Scholten
Koppies HUS, Barbara Kop-Groenewegen

Naast dat we graag een dialoog wensen met GNR in de hoop een oplossing te vinden die meerdere 
belangen behartigt willen we ook graag met u bespreken welke alternatieven er mogelijk zijn buiten de 
gebieden van het GNR.
Wij zitten als gezamenlijke ondernemers letterlijk met de handen in het haar en zien ons veelal geen uitweg 
van bovengenoemde gevaren.

Andrea Rogiers, De Uitlaat Service voor Honden 
E-mail: info^DeUitlaatServicevoorHonden.nl 

06-45452478

Judith van der Lee, Pootjes op Pad 
E-mail: iudith6684(5)hotmail.com 

06-54380817
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CC: raadsleden Gooisemeren; griffie Hilversum, raadsleden gemeente Huizen

Onderwerp: Einde bestaan Gooische Hondenuitlaatservices per zomer 2021

Beste Erwin, zeer geachte lezer(s)

Ik lees keer op keer de term "grote" groepen honden.

Een groep van 10 honden kan "klein" zijn, een groep van 3 "groot"

Ervaring in het lopen met, en managen van "groepen" honden.

Drie honden is geen roedel, en vier wel?

Ik hoor graag op welk wetenschappelijk onderzoek dat gebaseerd is.

Er is nooit een reactie op gekomen, er is nooit enige actie op ondernomen.

Ik schreef vorig jaar zomer al een email naar John Didderen, na eerst meerdere malen telefonisch 
contact gehad te hebben met John.

Ik sprak toen al mijn zorg uit over de wildgroei en ondeskundigheid, en de invasie van tientallen 
externe Hussers.

Ik loop al jaren bij ( onder andere) het Naarder Eng, en inderdaad, het is vaak niet best wat daar ( en 
in andere bossen) aan Hussers rondloopt.

En dat heeft maar zélden met het aantal honden te maken, maar veel vaker aan het gebrek aan 
vakkennis, opleiding en ervaring.

Ik vind het nogal wat om dit besluit alleen maar te baseren op aantallen ( wat jullie overigens altijd 
hebben gedaan, en jullie hebben nóóit gekeken naar "kennis en kunde" ( diploma's, certificaten, 
opleidingen etc)

Je kunt je er wellicht iets bij voorstellen dat wanneer je, zoals ik, in de afgelopen tien jaar, me heb 
uitgeput in het me eigen maken in het wandelen én managen met "groepen" honden, dit een 
extreem bittere pil is om te slikken?

Van: de uitgelaten hond <info(5)deuitgelatenhond.nl>
Verzonden: zaterdag 24 oktober 2020 10:16
Aan: Goois Natuurreservaat

Graag wil ik hierbij nogmaals de aandacht richten op het verbod per 15 juli 2021 op het wandelen 
met groepen honden onder begeleiding van een Hondenuitlaatservice ( zoals ik), in de gebieden van 
GNR.



Het is mijn identiteit, mijn leven.

Kijk maar even op mijn website: https://www.deuitgelatenhond.nl/diplomas-en-certificaten/

Bus met inbouw aparte benches, 28.000 euro, (keer 2)

Full time medewerker in vaste dienst ( 36 uur)

Genaamd SPPD.

https://www.sppd.nl/voorwaarden-accreditatie-honden-uitlaat-service.html

Ook SPPD speelt een rol in de controle en handhaving, wat de aangesloten Hussers betreft.

Maar ook dezelfde, op geen kloppende feiten gebaseerde standaard email ontvangen.

Mijn voorstel:

Want hoe gaat dit gehandhaafd worden in juli 2021?

Stel je eens voor:

Zij hebben met jullie ook contact gezocht inmiddels, omdat ze ook graag gezamenlijk tot een 
oplossing willen komen.

En dat betekent opgeleide en ervaren hussers, die moeten voldoen aan strenge eisen. Ze moeten 
sowieso lid zijn van SPPD en betalen daar jaarlijks een lidmaatschaps fee voor.

Heel graag kom ik met een afgevaardigde van SPPD praten over de eventuele mogelijkheden van 
vergunning op postcode, max 6 honden per wandeling, goede bussen met ingebouwde benches, etc.

Er is een brancheorganisatie, waar je als Husser lid van kunt worden. Je moet dan aan strenge eisen 
voldoen als Hussers zijnde.

Je gaat allerlei buurmeisjes, ooms, tantes, buren, opa's en oma's, zwartwerkers en ga zo maar door, 
aantreffen in het bos en op de hei, met 3 honden, die van hondengedrag sowieso van toeten nog 
blazen weten.

Hussers die in het Gooi zijn aangesloten bij de branchevereniging en voldoen aan de strenge eisen 
mogen blijven lopen, met maximaal 6 honden, vergunning etc.

Ik heb het even uitgerekend, maar de teller staat inmiddels op een kleine 10.000 euro, alléén al in de 
investering aan opleidingen, van mij en mijn personeelslid, om dit vak (want dat is het) naar 
behoren te kunnen uitvoeren.

Ik beëindig mijn bedrijf, met ALLE gevolgen van dien. ( de mogelijkheid voor HUS 
én hondeneigenaren om intussen iets anders te bedenken, gaat voor grote problemen zorgen)



«

Je snapt zelf toch ook wel dat dat een onzinnig getal is?

Want bij 4 gaat het mis?

Ik vraag me werkelijk af waar die stelling vandaan komt?

Je begrijpt hopelijk mijn emotie.

Dat zegt volgens mij genoeg over de welwillendheid van de gemiddelde HUSSER?

Wellicht is er ook in samenwerking met de gemeente iets te organiseren?

Geen nieuwe aanvragen, en vele mensen gaan nu op de vlucht als ze me in het bos zien aankomen.

Voorheen was daar geen sprake van.

Want alle particuliere hondeneigenaren hebben met zijn allen straks een groot probleem.

Ik doe elke avond, voor ik ga slapen, een schietgebedje.

Ik heb namelijk al gepolst onder mijn collega hussers en niemand heeft interesse om zich aan te 
sluiten bij de branchevereniging.

Als ik een stuk bos toegewezen zou krijgen zou ik daar met liefde een jaarlijks bedrag voor over 
hebben.

Want mijn hele toekomst, die ik met zoveel passie en inzet en investering heb opgebouwd, is nu al 
rap aan het afbrokkelen.

Ik kan prima 2 labradors en een chihuahua meenemen, en dus OOK 3 jachthonden, zolang het er 
maar DRIE zijn?

Want is een groep van 3, ongeacht ras, jachtdrift, gedragsproblemen, ineens WEL handelbaar, als je 
je maar aan dat getal houdt?

Ik hoop van harte dat jullie IN IEDER GEVAL een gesprek met me zouden willen aangaan, samen met 
een afgevaardigde van SPPD, want als jullie dat zouden accorderen, neem je meteen afscheid van de 
onwillenden en onkundigen.

Ik hoop van harte dat we toch nog tot een gesprek of een oplossing gaan komen die voor iedereen 
werkt.

Maar het liefst blijf ik in de mooie natuur van GNR wandelen. Elke dag krijg ik weer complimenten 
van medebosgebruikers.

We zijn de afgelopen maanden erg negatief in het nieuws gekomen, en dat werpt zijn zure vruchten 
al af.



Corona gaf al een enorme klap, nu dit erover heen, wat een een nachtmerrie.

Ik ben RADELOOS.

https://www.sppd.nl/voorwaarden-accreditatie-honden-uitlaat-service.html

Vergunning, 6 honden, strenge eisen aan vervoer, gediplomeerd, etc.

Hartelijke groet.

Jenny Atsma

DEUITGELATENHONO

Heel erg vind ik het ook dat ik hier geen enkele mede zeggenschap over heb gehad, terwijl ons dat 
WEL was beloofd!

Ik ben inmiddels lid van de SPPD, helaas willen jullie daar niet van weten, terwijl ik dit zie als DE 
oplossing.

Ik wil mijn bedrijf/bestaan/identiteit/inkomen/personeel niet verliezen, daar ga ik en blijf ik voor 
knokken, tot de laatste snik!

Ik kijk met heel veel belangstelling en verwachtingsvol uit naar een reactie, hopelijk ook vanuit de 
Gemeente Gooise meren.

En uitwijken naar andere gebieden is geen optie, en omgekeerd zou dat NET zo moeten zijn, dus 
EXTERNE HUSSERS weren.

De Uitgelaten Hond
Lange Heul 570 
1403PB Bussum
T: +31 (0)6 11 53 59 56 
E: info@deuitgelatenhond.nl 
I: www.deuitgelatenhond.nl


